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Angående statsbidrag inom äldreomsorgen

Vi tackar för svaret på vår tdigare förfrågan avseende användningen av statsbidragen tll 
äldreomsorgen. Vid vårt senaste styrelsemöte konstaterades at våra farhågor tyvärr 
besannades. Vi vill därför återkomma i frågan.

Som tdigare nämnts är syfet med medlen at förstärka omsorgen genom EXTRA åtgärder 
för, som i Bollebygds fall, drygt fem miljoner kronor. I svaret vi fåt framgår at tllskotet 
inneburit at man ”inte behövt efektvisera”. Efektvisering av verksamheten är något som 
sker kontnuerligt och har inget med Äldreomsorgssatsningen at göra. Resultatet blir at 
pengarna (3.768.739 kr) lagts in i den ordinarie drifbudgeten och inte alls resulterat i några 
förbätringar för de äldre. Et förfarande som står i rak motsats tll regeringens intentoner. 
Vi upplever därför at Bollebygds äldre blivit ”bestulna” på drygt tre miljoner kronor.

När det gäller användningen av 1.361.504 kronor för Äldreomsorgslyfet ges et svepande 
svar om vidareutbildning av vårdbiträden. Vi håller med om at kompetensutveckling är en 
prioriterad uppgif. För at kunna göra en uppföljning vid årets slut vill vi därför få 
kvantferat och periodiserat svar gällande utbildningssatsningen. Man kan annars befara at 
även dessa medel hamnar i drifbudgeten.

SPF Seniorerna i Bollebygd företräder som tdigare nämnts drygt 500 pensionärer. Vid et 
medlemsmöte den 6 maj 2019 fck Michael Plogell möjlighet at presentera sina tankar om 
betydelsen av samarbete med föreningsverksamheten. Man kan tycka at det då hade varit 
klädsamt at i förväg konsultera organisatonen för at göra prioriteringar i samförstånd.



Kopia av deta brev har tllställts Michael Plogell (kommunstyrelsens ordförande)
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